
ΠΡΑΚΤΙΚΑ Γ.Σ. ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΕΔΙΠ ΓΠΑ 4-2-2020 

Ώρα 12.00, Γ’ αμφιθέατρο κεντρικού κτιρίου του ΓΠΑ 

Αριθμός Παρόντων Μελών: 16 

Θέματα 

1. Ανακοινώσεις 

2. Αναπροσαρμογή της συνδρομής στον σύλλογο.  

 

Η συζήτηση ξεκίνησε με το 2ο θέμα. Η πρόεδρος Δ. Δαφερέρα ανέλυσε τους λόγους που επιβάλλουν την 

αναπροσαρμογή της συνδρομής. Κύριος λόγος είναι ότι, με βάση τον αριθμό των μελών ΕΔΙΠ του ΓΠΑ, που 

είναι πάνω από 70, η συνδρομή του συλλόγου στην ομοσπονδία θα πρέπει να είναι 700 €, ποσό που δεν 

μπορεί να υποστηριχθεί με την τωρινή συνδρομή. Επιπλέον, είναι απαραίτητο να υπάρχουν χρήματα ώστε 

να μπορεί ο σύλλογος να δραστηριοποιείται, με εκδηλώσεις, νομική υποστήριξη για τα θέματά του, 

συμμετοχή στις διαδικασίες της ομοσπονδίας και στα συνέδριά της με ικανό αριθμό εκπροσώπων, κ.ά. 

Προτείνεται από το ΔΣ η συνδρομή να διαμορφωθεί στα 18 € κατ’ έτος. Επίσης, το ΔΣ εισηγήθηκε, για όσα 

μέλη συναινέσουν, η συνδρομή να παρακρατείται από τον μισθό σε μηνιαία βάση (δηλ 1,5 € μηνιαίως). 

 

Στην ψηφοφορία που ακολούθησε, η ΓΣ ενέκρινε ομόφωνα την εισήγηση του ΔΣ. 

 

Στην συνέχεια, η πρόεδρος ενημέρωσε την ΓΣ σχετικά με την επικοινωνία που είχε το ΔΣ του Συλλόγου στις 
05.12.2019 με τον δικηγόρο κο Σιδερή. Ειδικότερα: 
 

•  Για την Δικαστική αγωγή - διεκδίκηση επιδομάτων εορτών και αδείας, δεν προβλέπει κάποια 
θετική εξέλιξη. 

• Διερεύνησε περιπτώσεις μισθοδοσίας μελών μας και δεν θεωρεί ότι προκύπτουν ουσιαστικές 

διαφορές από την μεταβολή του Ειδικού Μισθολογίου μας, που έγινε το 2017, με κάποιες 

εξαιρέσεις. Σε περίπτωση που προχωρήσουν τα μέλη ΔΕΠ σε κάποια δικαστική αγωγή (έχουν να 

λαμβάνουν μεγαλύτερα ποσά) τότε θα ρωτηθούν τα μέλη μας για το ποιοι επιθυμούν να 

συμμετάσχουν σε μια τέτοια κίνηση. 

• Για την εξαγορά πλασματικών χρόνων για συνταξιοδότηση, παρόλο το ευνοϊκότερο καθεστώς του 

2019 (16,67% επί των συντάξιμων αποδοχών του υπαλλήλου τον μήνα της αίτησης) σε σχέση με 

αυτό του 2020 (20%) θεωρεί ότι δεν συμφέρει διότι θα πληρώσει κάποιος παραπάνω από το ποσό 

που θα αυξήσει την σύνταξή του.   

• Πώς το νέο ασφαλιστικό νομοσχέδιο θα επηρεάσει τη σύνταξή μας;;;; έρχονται μειώσεις. 

 

Τέλος, η πρόεδρος ενημέρωσε την ΓΣ για την πρωτοβουλία που έχει πάρει ο σύλλογος ΕΔΙΠ του ΕΜΠ, να 

διεκδικήσει δια της δικαστικής οδού την ένταξη των μελών ΕΔΙΠ στις βαθμίδες του Λέκτορα Εφαρμογών ή 

Λέκτορα, κατ’ αναλογία με την ένταξη των πρώην Καθηγητών Εφαρμογών των πρώην ΤΕΙ, στα 

Πανεπιστήμια στα οποία εντάχθηκαν. 

 
 
 
 


